
Protok6l Nr XIII/2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , kt6ra 


odbyla si~ 26 paidziernika 2011 r. 0 godz. 17.00 


Porz'tdek obrad , Jista obecnosci radnych i soltys6w stanowi't zal'tcznik do protokolu. 
Otwarcia sesj i dokonal Przewodnicz3,cy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka, kt6ry 
przewodniczylobradom. 
Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal , ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marc a 
1990 r. 0 samorz'tdzie gminnym I Oz. U z 200 I r. Nr 142 , poz. 1591 z p6in.zm. I na Sesj i obecnych 
jest 14 radnych , zatem Sesjajest prawomocna do podejmowania uchwal . 
Nieobecny radny na Sesji - Pan Eugeniusz Kuc 
W obradach Sesj i uczestniczyli : 
I.Burmistrz Toszka 
2.Z-ca Burmistrza 
3.Skarbnik Gminy 
4.Radca Prawny 
5 .Dyreklor Centrum Kultury 
6.Po. kierownika ZOPO 
7.Podinspektor 
8.Prezes REMONDIS 
9.Dyrektor SP w Toszku 

Pan Grzegorz Kupczyk 
Pani Zdzislawa Mrozek 
PanArtur Krawczyk 
Pan Andrzej Malski 
Pan Artur Czok 
Pani CecyJia Cieslik 
Pan .Tacek Dolinski 
Pan Herbert Karlowski 
Pani Lidia Skowron R'ttau 

10.Dyrektor Gimnazjum - radny Rady Powiatu Pan Mariusz Podbrozny 
II.Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Kurek 
12.Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Poloczek 
13.przedstawiciel Biura ARCA Pan Michal Stangel 
14.Przedstawiciele OSP 
15 .Mieszkancy Gminy 
16.Protokolant Pani Dorota Piecha 

Ad.2 
V-ce Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej w zwi'tzku ze stanowiskiem radnych na wspolnym 
posiedzeniu Komisji stalych Rady wni6s1 0 wycofanie z porz'tdku obrad w pkt. II - Podj «cie 
uchwal - projektu uchwaly w sprawie : powolania Mlodziezowej Rady Miejskiej w Toszku i 
nadania jej statutu 
za wycofalliem glosowalo 12 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo sir od glosu 2 radllych 
Wi,<kszosci't glosow projekt zostanie wycofany z porz'tdku obrad Sesji. 
Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka wniosl 0 uzupelnienie porz'tdku 
obrad w pkt 10 0 : 
- przedstawienie informacj i N aczelnika Drugiego UrZ'<du Skarbowego w Gliwicach 0 zlozonych 

oswiadczeniach maj'ttkowych radnych i pracownik6w samorz'tdowych 
- przedstawienie informacji Wojewody Sl'tskiego 0 zlozonych oswiadczeniach maj'ttkowych przez 

Przewodnicz'tcego Rady Miejskiej w Toszku oraz Burmistrza Toszka na dziell rozpocz,<cia 
kadencji oraz za 2010 rok 
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za uZllpeitlieniem glosowalo 14 radnycll 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uzupelnienie porz'ldku obrad przyj"to jednoglosnie. 

Ad.3 
Przewodnicz'lcy Rady poddal pod glosowanie : przyj"cie porz'ldku obrad wraz z przeglosowanymi 
zmiallami: 
za przyj~ciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od glosll 1 radny 
Porz'ldek obrad zostal przyj~ty wi~kszosci'l glos6w. 

Ad.4 
Radni nie wniesli uwag do protokolu z ostatniej Sesji . 
za przyj~ciem prolokolu glosowalo - 14 radnycll 
przeciw 0 
wsfrzymalo si~ od gloSll 0 
Protok61 Nr XIII20 I 1 zostal przyj"ty jednoglosnie. 

Ad.S - Interpelacja i zapytania radnych : 

I.Radny Tadeusz Inglot zwr6cil si" z propozycj'l zabezpieczenia w przyszlorocznym budzecie 
srodk6w na zrobienie kawalka chodnika przy posesjach Rduch - Iwan 

2.Radny Krystian Cedzich wni6s1 interpelacje w sprawie : 
- zle zrobionej studzienki kanalizacyjnej na drodze Sarnowskiej , kt6ra zagrai.a bezpieczenstwu 
- zwi"kszenia ilosci oswietlenia ulicznego w Boguszycach 
- przyci"cia konar6 w drzew przy drodze wojew6dzkiej 

3 .Radny Herbert Kocur zwr6cil sie 0 wyci~cie krzew6w przy drodze powiatowej do skrzyzowania 
z drog'l94 - miejsce przy zakr"cie stanowi szczeg61ne zagrozenie 

4 .Radny Jan Sopala wni6s1 interpelacje w sprawie : 
- zniszczonego znaku "przejscie dla pieszych" na ul. Pniowskiej w Paczynie 
- dw6ch dziur powstalych po awarii wodociqgowej na ul. Lesnej w Paczynie , kt6re S'l tylko 

przysypane kamieniem 
- postawienia znaku "2,5 tony" na ul. Polnej w Paczynie 

5.Radny Krzysztof BaJtnicki w nawi'lzaniu do wydanej gazety samorz'ldowej zapytal : 
- kto kogo bije - przemoc nie rozwi'l2uje problem6w 
- dlaczego w rok po wyborach uzywa s i~ retoryki wyborczej ? 
- czy Pan Burmistrz rna problemy z zarZ'ldzaniem Urz'(du ? , gdyz jeze li takie artykuly pisze 

pracownik tzn.,i.e sytuacj a mi"dzy pracownikami jest nienajlepsze , jei.eli pisze Burmistrz to 
powinien przeanalizowac swoje post"powanie 

- czasopismo podpisuje Urz'ld , a koszty ponosimy wszyscy - tytul r6wniez rue przypadl do gustu 
mieszkaricom. 
Swoj'l wypowiedz radny podsumowal wnioskiem 0 zakonczenie tego czasopisma i powr6t do 
KUliera Toszeckiego redagowanego poza Urz'(dem 
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6.Radny Marcin Kwasniok w kontekscie zmiany Studium zaproponowal przygotowanie oferty 
inwestycyjnej naszej gminy.Slupek dochodow z podmiotow gospodarczych jest wysoki , niestety 

nie u nas .Propozycja powstania ferm wiatrowych nie do konca zalatwia spraw« , gdyz nie oferuja 
one zbyt wielu miej sc pracy - a z naszej gminy ubylo juz ok. 2.000 mieszkaflcow 

7.Radny Tadeusz Kobiernik wniosl interpelacj« w sprawie zaklocania godzin ciszy nocnej przez 
przedsi"biorstwo HAWEX.Radny zwrocil si" 0 rozwazenie mozliwosci przeprowadzenia pomiaru 
halas u I pomiar przeprowadzany w trakcie kontroli daje wynik pozytywny I 

Ad.6 

I .Pan Zablocki z OSP Toszek w nawii\.zaniu do zlozonego pisma w sprawie przeznaczenia 
dodatkowych srodk6w na zakup opalu podkreSlil , ze straznica w Toszku to ok. 1000 m3 - nie jest 
ona ocieplana i zaproponowal , aby si« zastanowic : czy dwie tony opalu to sluszna decyzja ? 
W sprawie kolejnego pisma 0 dodatkowe srodki na zakup sprz«tu zniszczonego w czasie akcji 
gaszenia poZaru w GUMITEXIE - Pan Zablocki podkreslil , ze strazacy udzieli\. wszelkich 

mozliwych wyjasnien. 


2.Mieszkaniec Gminy - Pan Wroblewski: 
- czy wraca rezim - czy jest przyj azny U rZi\.d ? 
- zapytal : jakim prawem kieruje si« Burmistrz dyktuj i\.c podwyzszk« czynsz6w w wysokosci 33% 
a lokale socjalne zostaly obnizone - czy mozna si« spodziewac , ze najem lokali uzytkowych tel. 
b«dzie podniesiony ? 

- na spotkaniu z mieszkailcami padla informacj a, ze z sledztwa w sprawie GUMITEXU wynika, 
iz bylo to podpalenie - czy b«di\. naciski aby znalezc sprawc« ? 

- gazeta samorzi\.dowa mia!a bye 0 ludziach i zyciu codziemlYm w kontekscie wydarzen , a jest 
manifest programowy od redakcji - Burmistrz pisze , ze cos si« na g«b« zalatwialo - moze 
przyblizy6 co? - jak Pan przekaze znak pokoju tym ludziom , kt6rym zrobil Pan przykrosc - tu 
Si\. roszady i walki personalne 

- mieszkancy czekaji\. na fabryczki i wiatraki pri\.dowe 

kolejna wypowiedz mieszkanca skierowana zostala do Skarbnika Gminy i dotyczyla pytania : 

czy odejscie z poprzedniego miejsca zatrudnienia zwii1.zane bylo z jakimis problemami 

ad ministracyjno - dyscyplinarnymi ? 


3..Mieszkaniec Gminy - Pan Kuczkowski : 
- podzi«kowal w imieniu dzieci i ich rodzic6w Burmistrzowi oraz Z-cy Burmistrza za 
pozostawienie stol6wek szkolnych 

- zyczyl sukces6w w wygraniu konkursu na budow« ORUKA 
- zapytal : kto jest w redakcji gazety samorzi\.dowej ? 
- zwroci l si« 0 rozpatzrenie mozliwosci udost«pnienia Stowarzyszeniu pomieszczenia na Zamku 
- poinformowal 0 nieprawidlowym oznakowaniu skrzyzowania ulic Morcinka - Wi\.ska 
- w zwii\.zku z interpelacjami dotyczi\.cymi HAWEXU poinformowal , ze bye moze nie jest 

to najlepsza firma, ale oferuje duzo miej sc pracy i placi duze podatki 

Ad.7 

Przewodniczi1.cy Rady powital nowego soltysa Pniowa Panii1. Sylwi« Cebul« 

I .Soltys Ciochowic Pan Ewald Laksa poinformowal , ze znaki drogowe na solectwie si1. 


nieczytelne i zamazane.Ponadto zaproponowal , aby zglosic do Vattenfalla , ze z ich slup6w 
betonowych wychodzi\. druty.Pani soltys z Kotliszowic dodala , l.e w Kotliszowicach slupy 
betonowe si1. calkowicie wyplukane 

http:Przewodniczi1.cy
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2.Sottys Proboszczowic Pani Anna Zaj'lc podzi«kowala za wykonanie mostka w 
Proboszczowicach .Odnosnie gazety samorz'ldowej podkreslila , ze wydano dopiero I numer 
trzeba dac jej szans« - a ponadto stwierdzila , ze wcaJe nie jest ona taka zla 

3.So/tys Kotulina Pan Albert Osmanda zwr6cil si« 0 wyjasnienie tresci otrzymanych pism w 
sprawie segregacj i smieci . 

4.Przewodnicz'lcy Zarz'ldu Osiedla Oracze Pan Rafal Wycisk zapytal : czy w sprawie buduj'l.cego 
si« Domu na Oraczu nie jest konieczna zgoda mieszkanc6w - czy dla pracuj'lcych na tej budowie 
jest parking , gdyz parkuj'l oni na drodze co znacznie utrudnia przejazd . 
Kolejne pytanie Pana Wyciska dotyczylo budowy kanalizacji - mieszkancy Oracza dalej jezdz'l. 
po rozkopanej ulicy , a przy budowie dalej si« nic nie dzieje. 

Ad.8 
Przewodnicz'l.cy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka przedstawil informacj~ 
dotycz'l.C'l. zlozonych przez radnych oswiadczeniach maj'l.tkowych 1zal.do protokolu 1 

Ad.9 
Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk przedstawil informacj « 0 oswiadczeniach maj'ltkowych 
zlozonych przez pracownik6w sarnorz'l.dowych 1zal. do protokolu 1 

Ad.10 
Przewodnicz'l.cy Rady przedstawil : 
- informacj« Nacze lnika Drugiego Urz«du Skarbowego w Gliwicach 0 zlozonych oswiadczeniach 

maj'l.tkowych radnych i pracownik6w samorz'l.dowych 
- informacj « Wojewody Sl'lskiego 0 zlozonych oswiadczeniach maj'ltkowych przez 

Przewodnicz'l.cego Rady Miejskiej w Toszku oraz Burmistrza Toszka na dzieI\ rozpocz«cia 
kadencji oraz za 2010 rok 

W /w informacj e stanowi i1, zal'l.cznik do protokolu. 


Ad.ll 

Burmistrz Toszka przedstawil sprawozdanie z pracy w okresie od 30.09. do 25.10.2011 r. 

Radni nie wniesJi pytan do w/w sprawozdania. 

Sprawozdanie jest zal'l.cznikiem do niniejszego protokolu. 


Ad.12 - Podj«cie uchwal : 

11 Projekt uchwaly w sprawie : zarz'ldzenia wybor6w sohysa solectwa Pluzniczka 

W /w projekt przygotowano w zwi<jZku z odwolaniem pzrez zebranie wiejskie obecnego 

soltysa.Termin wybor6w uzupelniaj'lcych wyznaczono na 4.x1.2011 r. 

V-ce Przewodnicz'l.cy Rady poinformowal , ze radni na wsp6lnym posiedzeniu nie wniesli uwag do 

w/w projektu. 

Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwal« i poddal j'l pod glosowanie : 

za podj?ciem glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
wslrzymalo si? od gloSll 0 
Uchwala Nr XIIII114/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'l.cznik do protokolu. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : zaopiniowania projektu uchwaly Rady Powiatu Gliwickiego 

w sprawie : ustalenia godzin pracy aptek og6lnodost«pnych , fW1.kcjonuj'lcych na terenie 
Powiatu GJiwickiego w roku 2012 

http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
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Projekt byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej. 

V-ce Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze radni wi«kszosciq glos6w zaopiniowaIi projekt 

uchwaly Rady Powiatu pozytywnie. 

Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal« i poddal jq pod glosowanie : 

za podkciem glosowalo 14 radllycll 
przeciw 0 
wstrzymalo sif{ od glom 0 
Uchwala Nr XlIIIl15/20 11 zostala podj ~ta jednoglosnie i stano wi zal'lcznik do protokolu 
31 Projekt uchwaly w sprawie : zmiany statutu Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 
Projekt byl omawiany na wsp61nym pos iedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej. 
V-ce Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze po zapoznaniu si« z projektem i wysluchaniu 
slanowiska Dyrektora Centrum Kultury - radni opowiedzieli si« za podj~ciem uchwaly. 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
za podjl{ciem uchwaly glosowalo 14 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif{ od glosu 0 
Uchwala Nr XlII / 116/20 11 zostala podj«ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
W obradach Sesji nast'lPila 5 min przerwa 
Po przerwie : 
41 Projekt uchwaly w sprawie : aktualnosci Studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Toszek oraz miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzelmego 

Pan Dolinski poinformowal , ze zgodnie z przepisami Burmistrz raz w czasie trwania kadencji musi 
dokonac analizy Studium.Przgotowane opracowanie uzyskalo pozytywnq opini~ Gminnej Komisj i 
Architektoniczno-U rbani stycznej. 
Pan Michal Stangel z Biura Projekt6w Urban istyki i Architektury om6wi! przygotowana analiz~ 
zmian w zagospodaro waniu przestrzennym miasta i gminy Toszek wraz z ocenq aktualnosci 
studiurn uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Toszek oraz 
obowi'lzujqcych na terenie gminy miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego. Radni 
do przedstawionej informacj i nie wnidli dodatkowych pytan. 
Z projektem uchwa!y oraz inforacjami dotycZ<lcymi przygotowanego dokumentu radni zapoznali si« 
r6wniez na posiedzeniu Komisj i stalych Rady Miejskiej. 
V-ce Przewodnicz'lcy Rady poinformowal , ze po zapoznaniu s i ~ z prezentacjq - radni wi<;kszosci'l 
glos6w poparli po dj<;cie uchwaly. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal<; i poddal jq pod glosowanie : 
za podjl{ciem glosowalo 14 radllych 
przeciw 0 
wslrzymalo sif{ od glosu 0 
Uchwala Nr XIIIIl 17/20 1 1 zostala podj<;ta jednoglosnie i stano wi zalqcznik do protokolu. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Boguszyce. 
W zwiqzku z tym , ze radni szczeg6lowo zapoznali s i~ z tresci'l statutu , przeanalizowali go oraz 
wniesli uwagi i propozycje przed konsultacjami - Przewodniczy Rady zwr6cil si<; z wnioskiem 0 

nieczytanie zalqcznik6w do uchwaly - czyli statut6w poszczeg61nych solectw oraz Osiedla Oracze : 
za przykciem wlliosku glosowalo 13 radl1Yc/1 
przeciw 0 
wstrzymal sif{ od glosu 1 rad»y 
Wi<;kszosciq glos6w wniosek zostal przyjyty. 
Voce Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze radni na wsp6lnym posiedzeniu nie wniesli uwag do 
tresci statutu solectw oraz Osiedla Oracze. 
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Przewodniczqcy Rady odczytal uchwalc; i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 13 ratll/yeft 
przeelw 0 
wstrzymal sj~ od glosu 1 radllY 
Uchwala Nr X IIIIl 18/20 II zostala podjc;ta wic;kszosciq glosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 
61 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Ciochowice 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwalc; i poddal jq pod glosowanie : 
za podkciem glosolValo 13 ratillyelz 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 radllY 
uchwala Nr XlIII 119120 11 zostala podjc;ta wi~kszosciq glosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 
71 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Kotliszowice 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwalc; i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 13 radt/yell 
przeciw 0 
wstrzymal sif,! od glosu 1 radllY 
Uchwala Nr XllIIl20/20 II zostala podj ~ta wi~kszosciq glosow i stano wi zalqcznik do protokolu. 
81 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Kotulin 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwaly i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosolValo 13 ratlt/yell 
przeeiw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 radllY 
Uchwala Nr XIIIIl 2 1120 I I zostala podj yta wiykszosciqglosow i stano wi zalqcznik do protokolu. 
91 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwaleni a statutu solectwa Ligota Toszecka 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwaly i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 13 radl1ycll 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 ratillY 
Uchwala Nr XIIIl122120 II zostala podjyta wi~kszosc iq glosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 
101 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Paczyna 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal« i poddal jq pod glosowanie : 
za podkeiem glosowalo 13 radllyelz 
przeeiw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 radllY 
U chwala Nr XlIII 123120 II zostala podjc;ta wi~kszosciq glosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 
I II Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Paczynka 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal« i poddal jq pod glosowanie : 
za podkeiem glosowalo 13 radllyelz 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 radllY 
Uchwalq Nr XIII Il 241201 1 zostala podjc;ta wi~ksZOSc iq glosow i stanowi zalqcznik do protokolu. 
121 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Pisarzowice 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwaly i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem giosowalo 13 radllyeh 
przeciw 0 
wstrzymal sj~ od glos u 1 radllY 
Uchwala Nr XIlll12S/20 11 zostala podj«ta wic;kszosciq glos6w i stanowi zalqcznik do protokolu. 
131 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Pawlowice 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal~ i poddal jq pod glosowanie : 
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za podjr{ciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
ovstrzymal si~ od glosll 1 radny 
Uchwala Nr XIIII126/2011 zostala podj~ta wi~kszosciilglos6w i stanowi zalilcznik do protokolu. 
141Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Pluz.niczka 
Przewodniczilcy Rady odczytal uchwal~ i poddat jil pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 13 radnych 
przechv 0 
wstrzymal si~ od glosll 1 radny 
Uchwala Nr XIlI1I27/20 ] 1 zostala podj~ta wi~kszosciil glosow i stano wi zalilcznik do protokolu . 
] 51 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Pniow 
Przewodniczilcy Rady OdCZj1al uchwal« i poddal jil pod glosowanie : 
za potljr{ciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od gloSll 1 radny 
U chwala Nr XllIll 28/20 1] zostala podj «ta wi«kszosci'l glosow i stanowi zalilcznik do protokolu. 
] 6/Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Proboszczowice 
Przewodniczilcy Rady OdCZj1al uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
za podNciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal S;~ od gloSll 1 radny 
Uchwala Nr XIIII129/2011 zostala podj~ta wi~kszosci'l glosow i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
171Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Sarnow 
Przewodnicz'lcy Rady odCZj1aJ uchwal~ i poddal j 'I. pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 13 radnych 
przeciov 0 
ovstrzymal sil? od g/OSli 1 radny 
Uchwala Nr XIII1130/201] zostala podj~ta wi~kszosciilglos6w i stanowi zalilcznik do protokolu. 
181 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu solectwa Wilkowiczki 
Przewodniczilcy Rady odczytal uchwal~ i poddaljilPod glosowanie : 
za podjr{ciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal sil? od gloSll 1 radny 
Uchwala Nr XllIl] 3 112011 zostala podj«ta wi«kszosci'l glosow i stano wi zalilcznik do protokolu. 
] 91 Proj ekt uchwaly w sprawie : uchwalenia statutu Osiedla Oracze 
Przewodniczilcy Rady OdcZj1al uchwal~ i poddal jil pod glosowanie : 
za podjr{ciem glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
wstrzymaio si~ od giosll 0 
Uchwala Nr XIII1132/201] zostala podj«tajednoglosnie i stano wi zalilcznik do protokolu. 
201 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow pochodzilcych z wynajmu pomieszczen w wysokosci 
1.800 zl na zakup kosy spalinowej dla SP w Kotulinie 
V-ce Przewodniczilcy Rady poinformowal , ze projekt byl omawiany na wspolnym posiedzeniu 
Komisji stalych - radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 
Przewodniczilcy Rady odczytal uchwal« i poddal iil pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glom 0 
Uchwala Nr XIII1133120] I zostala podj,<ta jednoglosnie i stano wi zalilcznik do protokolu. 
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211 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 134.000 zl na doplaty do zbiorowego 

odprowadzania sciek6w. 

V-ce Przewodnicz<lcy Rady poinformowal , ze projekt byl omawiany na wsp61nym posiedzeniu 

Komisji stalych - po zapoznaniu si(( radni nie wniesli uwag . 

Przewodnicz<lcy Rady odczytal uchwal,< i poddalj<l pod glosowanie: 

za podkciem glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzym.al sit; od gloS/l 1 radllY 
Uchwala Nr XlIII 134/20 II zostala podj((ta wi«kszosci<l glos6w i stanowi zal<lcznik do pro tokolu. 

221 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 8.500 zlna realizacj« zadania - swiadczenie 

uslug opiekw'lczych dla rnieszkanc6w Gminy Toszek. 

V-ce Przewodnicz<lcy Rady poinformowal , ze projekt byl omawiany na wsp61nyrn posiedzeniu 

Kornisji stalych i po zapoznaniu si(( radni nie wniesli uwag. 

Przewodnicz<lcy Rady odczytal uchwal« i poddalj<lpod glosowanie: 

za podjfciem glosowalo 14 radllyclt 

przeciw 0 

wstrzymalo sif od gloS/l 0 

Uchwala Nr XlIII1 35/20 II zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zal<lcznik do protokolu. 

231 Projekt uchwaly w sprawie : zrnian w budzecie Grniny Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 3.000 zlna zakup w((g la dla OSP Kotulin 

i OSP Toszek. 

V-ce Przewodnicz<lcy Rady poinfo rmowal , ze na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych radni 

zapoznali si(( z pismem w OSP w sprawie dodatkowych srodk6w na zakup opalu i po dyskusji 

przychylili si(( do przygotowania projektu uchwaly w tej sprawie. 

Przewodnicz<lcy Rady odczytal uchwal(( i poddalj <lpod glosowanie : 

za podkciem glosowalo 14 radllyclt 

przeciw 0 

wstrzymalo sif od gloSli 0 

Uchwala Nr XlIII 136/20 11 zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zal<lcznik do protokolu. 

W obradach Sesji nast'IPila 5 mion przerwa. 

Po przerwie : 


Ad.13 

Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

l.radnego Ingiota : propozycja zrobienia kawalka chodnika przy posesjach Rduch - Iwan b«dzie 


rozpatrywana podczas konstrukcji przyszlorocznego budzetu 
2.radnego Cedzicha : 

- prace na ul. Sarnowskiej nie zostaly zakonczone , studzienka napewno nie zostanie w takim 
stanie 

- dodatkowe oswietlenie w Boguszycach - jezeli radni znajd<l w budzecie srodki na ten cel , 
oswietlenie zostanie zalozone 

3.radnego Kocura : w sprawie wyci((cia krzew6w b((dziemy interweniowac w Powiecie 
4.radnego Sopaly : spr6bujemy rozwi¥ac problemy zgloszone w interpelacjach 
5.radnego KWaSnioka : teren6w inwestycyjnych nie mamy za duzo : teren mi((dzy Pniowem, a 

Paczynk<l , na ul. Wielowiejskiej w Toszku , tereny przy stacji benzynowej 1ale tam jest w planie 
dwu pasmowa obwodnica - musimy najpierw up0fZ<tdkowac 1 .Tereny te zainteresowanym S<l 
pokazywane - bydziemy r6wniez korzystac z doswiadczellnaszych s'lsiad6w 
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W trakcie swojej wypowiedzi Pan Burmistrz ustosunkowal si<; do stwierdzenia Pana 

Wroblewskiego dot. fabryczek i podkreslil , ze nie mowil , it one b~d<t , ale ze chcialby aby 

byly - co jest bardzo trudne 


6.radnego Kobiemika : zakl6canie ciszy przez przedsi<;biorstwo HAWEX jest tematem og6lnie 
znanym - w momencie interwencji wlasciciel mowi , ze przestrzegaj<t ustalonych godzin ciszy 
my mamy ograniczone pole manewru , tylko Policja jest w stanie interweniowae.Sprawdz<; 
mozliwose pomiaru halasu 

7.radnego Bartnickiego : od czasu mojego urz~dowania nie bylo sprawy, ktora nie mialaby ogona. 
Nie utalamy s i ~ z tego tytulu jedynie musimy prowadzi6 sprawy wolniej .Koszt wydawania gazety 
samorz<tdowej jest nizszy nit Kuriera .Troszczy si~ Pan 0 pieni<tdze , a gdzie Pan byl kiedy byla 
sprawa hal sportowych .Prosz~ 0 umiar i nierobienie polityki. 
W nawi<tzaniu do wypowiedzi Pana Wroblewskiego dodal , ze mieszkancy chca wiedziee co si~ 
dzieje w Urz~dzie .Iezeli chodzi 0 tytul to Bunnistrz podkreslil , ze nie rna kompleks6w i nie 
wstydzi si~ swojej miejscowosci.Osoba, kt6ra redaguje gazet~ mi~dzy innymi dla Zabrza 
byla pod wrazeniem naszej gazety i zaopiniowala j<tpozytywnie.Zabijanie gazety po pierwszym 
\~iydaniu jest nie fer. 

8.w nawi<tzaniu do wypowiedzi Pana Zablockiego Bunnistrz dodal , ze jest zwolennikiem zakupu 
samochodu dla OSp.zakup jest duzy, ale samoch6d jest w dobrym stanie.Wi~cej na ten temat 
b"dzie mozna rozmawiae w "Wolnych wnioskach" 

9.mieszkailca Gminy Pana Wr6blewskiego : sk<td infonnacja , ze czynsze lokali socjalnych zostaly 
obnizone? Zmiana czynsz6w w lokalach komunalnych wynika z koniecznosci urealnienia stawek. 
Wystarczy spojrzee na Wsp61noty - jak tam ksztaituj e sie wysokose czynsz6w .Mieszkailcy 
zwracaj<t s i~ 0 wykonanie inwestycji w zajmowanych budynkach - a sk<td na to brae srodki. 

Prawa pozwala nam podniese czynsze do wysokosci 3% wartosci odtworzeniowej - my 

podnieslismy 0 0,85% - to nadal tanie mieszkania. 

Sledztwo w sprawie potaru w GUMITEXlE zostalo umorzone - nie mog~ zlecie jego 

wznowienia .Z akt wynika , te pozar byl efektem podpalenia , jednakZe z braku dowod6w 

zostalo umorzone. 

Gazeta saJ110rz<tdowa - na lamach tej gazety kazdy moze wypowiedziee swoje zdanie. 

Roszady i walki personalne - sk<td to przekonanie 0 mega czystce.Zwolnilem dwie osoby - reszta 

odeszla sarna. W pelni bior" odpowiedzialnosc za dzialanie Urz~du. 


Wiatraczki i fabryczki - sprawy s i~ tocz<t staramy si« sciqgn<tc na teren gminy inwestor6w. 

10.mieszkailca Gminy Pana Kuczkowskiego; 


- redaktorem naczelnym gazety samorzqdowej jest Pani Dominika Gminska , reszta skladu 

podana jest na stronie internetowej 


- w sprawie udost~pnienia dla Stowarzyszenia pomieszczenia na Zamku b~dziemy rozmawiac 
z Dyrektorem Centrum Kultury .Docelowo Stowarzyszenia mialy miejsce w bylym 
budynku Zamkowca. 

- nieprawidlowe oznakowanie jest brane pod uwag~.Tocz<t sie w tym kierunku dzialania i s<t 
prowadzone rozmowy z wykonawcami znak6w I dot. r6wniez wypowiedzi soitysa Ciochowicl 

II. soitysa Ciochowic i Kotliszowic - 0 stanie slupow poinformujemy Vattenfal 
12.soltysa Kotulina - termin wdrozenia programu segregacji smieci zostal przesuni~ty 0 2 tygodnie 

i rozpocznie si~ od IS .XI. br 
13.Przewodnic7.i(cego Zarz<tdu Osiedla Oracze : 


- budowa Domu na Oraczu - sprawdzimy formalnosci 

- w sprawie kanalizacji odpowiedzi udzielil Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski : 


w trakcie rozm6w doszlo do pewnych rozbieznosci pomi~dzy inwestorem , a wykonawcom. 
Mamy nadziej~ , ze w najblizszych dniach zostanie podpisany protok61 i wykonawca wr6ci 
na budow~. 
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W uzupelnieniu wypowiedzi dla Pana Wr6blewskiego - Burmistrz dodal , ze chodzi do kosciola , 

czego si ~ wcale nie wstydzi , jednkaze te sprawy nalezy pozostawic w miejscu do tego 

przeznaczonym. 

W odpowiedzi na py1anie - Skarbnik Gm iny poinformowal ,ze odej scie z poprzedniego miejsca 

pracy w jego ocenie bylo normal ne i naturalne zgodnie z ustaw<t, kt6ra reguluje zasady powolania i 

odwolania - nie bylo ono zwi<tzane ze zwolnieniem dyscyplinamym. 


Ad.14 
Burmistrz Toszka poinformowal 0 pismie Prezesa S<tdu Rejonowego w sprawie zapewnienia 
miejsca wykonywania kary ograniczenia wolnosci oraz pracy spolecznie uzytecznej dla 10 
skazanych w l<tcznym wymiarze 750 godzin . W zwi<\Zku z tym ,ze podmiotami , kt6rymi 
dysponujemy s<\. pl ac6wki oswiatowe, Centrum Kultury oraz Osrodek Pomocy Spolecznej nie rna 
w nich zapotrzebowania na prac~ , kt6r<\. w/w mogliby wykonywac. 
Radni nie wnieSli uwag do przedstawionej przez Burmistrza informacji . 
Pan Rafal Wyeisk zapy1al : co z pracami przy budowie na Oraezu - ezy przy drodze powiatowej jest 
parking dla samoehod6w i s prz~tu ? 
Burmistrz wyjasnil , ze pozwolenie na budow~ wydaje Starosta .Nie mamy mozliwosei dzialania , 
jezeli nie jest zakl6eany porz<tdek.Niemniej sprawdzimy jak sytuacja wygl<tda. 
Pan Krystian Cedzieh poinformowal , ze strazaey mieli obieeane przyei«eie drzew - okazalo si~ , ze 
zrobil to /..'tos illl1Y - co si~ stalo z drewnem ? 
Burmistrz wyj asnil , ze wyci~c ie drzewa w Samowie dotyczylo dzialki prywatnej - nie wiemy co 
si" stalo z drewnem , natomiast w Paczynie byla konieeznosc uzyeia sprz«tu speejalistyeznego 
sprawdzimy co si« stalo z drewnem. 
Pan Zablocki dodal , ze chodzi 0 drzewa przy ul. Morcinka , kt6re straz cheiala wyci<tc wlasnymi 
srodkami i zaproponowac , aby odplatnosc za prac« Rada przeznaezyla na brakuj <tcy sprz«t dla OSP 
Tymezasem okazalo sie , ze wycink« zrobila illl1a firma. 
Burmistrz zobowi<tzal si~ do sprawdzenia przedstawionej sytuacji. 
Przewodnicz<tcy Rady zwr6eil s i ~ do Dyrektor6w szk61 0 przygotowanie listy laureat6w konkurs6w 
na szezeblu ponadgmilll1ym w roku szkolnym 20 I 0/20 II i zaproponowal , aby nieobeenyeh 
Dyrektor6w powiadomila 0 tym Pani Cieslik. 
Kolejna Sesja odb«dzie si« 23.xI.br - natomiast wsp61ne posiedzenie Komisji odb«dzie si« 17.Xl. 
2011 r. 0 godz. 16.00 
Radny Andrzej Morciniee zapytal : ezy pro ponowany przez strazak6w do zakupu samoeh6d b~dzi e 
sprawny , czy bvdzie uzbrojony , ezy aby unikn<tc sy1uacji z zakupem poprzedniego samochodu 
nie warto byloby skorzystac z rzetelnej oeeny fachowca ? 
Ponadto Pan Moreiniec zwr6cil si« 0 wyjasnienie jak toezyly s i~ rozmowy na temat przebudowy 
straznicy - jakie byly projekty , jakie koszty i ezym si~ to skonczylo. 
Pan Zablocki poinformowal , ze () modemizaej~ strazniey - strazaey upominaj <\. si" od 15 lat .W 
budynku jest przestarzala inslaiacja grzeweza i elektryczna , 20 letrri piee , bramy z dziurami oraz 
przeciekaj<tcy dach.Kazda kolejna Rada spychala trudne tematy na nastvpml..To budynek gminy i 
trzeba 0 niego dbac.Poprzedni Burmistrz poczynil przynajmniej pewne kroki .Strazaey starali s i~ 
zaproponowac wersj« najtansz<\. tzn. budynek parterowy z piwnic<t na w«giel. 
Odnosnie ostatnio kupionego pojazdu gasniezego to jest on sprawny - byla awaria autopompy , ale 
to s i~ moze zdarzyc zawsze.Po sprowadzeniu wynikla koniecznosc wymiany opon , z uwagi na inny 
profil bieznika.Obeenie proponowany do zakupu samoch6d byl ogl<tdany w towarzystwie 
mechanika .Samoch6d w 2007 r.byl poddany karosacji - jest to typowy pojazd pozamiczy .Ni/..'t nie 
otrzyma zapewnienia , ze jest 0[, idealny. 
Pan Moreiniec w dalszym ei~u zapytal : ezy zakupiony w tej cenie samoeh6d b«dzie uzbrojony i 
czy zaraz b"dzie wyjezdzal ? Ponadto zaproponowal , aby odpowiedzialnosc za zakup lego 
samochodu seedowac na strazak6w. 

http:zawsze.Po
http:23.xI.br
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Pan Zablocki poinformowal , ze nikt nie sprzeda samochodu wraz ze sprz«lem - sprz«t bl'dzie 
przelozony z samochodu lelcz i dodal , ze strazacy nie biara odpowiedzialnosci za zakup - jedynie 
proponujB,. 
Radny Janusz Konopka podkreSlil wielkie zaslugi strazak6w dla spo!eczenstwa i dodal , ze trzeba 
im pom6c.W sprawie modernizacji stra;tnicy poinformowal , ze wraz z Panem Karlowskim 
opracowali ofer!\' remontu za kwote 100.000 zl - zostala ona jednak odrzucona.W chwili obecnej 
obowi¥ uj 'ljuz inne przepisy - jezel:. brakuje srodk6w na modernizacj« - straznic\, mozemy jedynie 
zabezpieczac. 
W podsumowaniu radny Morciniec podkreslil , it generalnie popiera zakup samochodu , chce 
jedynie unikn'lC powt6rki wczeSniejszych zdarzen. 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka 
podzi«kowal zebranym za udzial i zakonczyl obrady Sesji 0 godz. \9.50 

A.- ' . • 


